
نشست مسؤولان کشتی و وزارت 
ورزش در غیاب محمد بنا برگزار شد

جلس��ه مس��ؤولان فدراسیون کش��تی و وزارت ورزش 
درباره تعیین تکلیف اردوهای تیم های ملی کش��تی آزاد و 
فرنگی برای حضور در رقابت های کس��ب سهمیه المپیک 
ظهر دی��روز برگزار ش��د. به گزارش مهر، در این جلس��ه 
ک��ه در دفتر معاونت توس��عه ورزش قهرمان��ی و حرفه ای 
 وزارت ورزش و جوان��ان برگ��زار ش��د، مه��دی علی ن��ژاد 
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای، علی رغبتی مدیرکل 
دفت��ر برنامه ریزی و نظارت وزارت ورزش و جوانان، مهرزاد 
خلیلیان سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشی، علیرضا دبیر 
رئیس فدراسیون کشتی، محسن کاوه و حسن رنگرز مدیران 
فنی تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی و غلامرضا محمدی 
سرمربی تیم ملی کش��تی آزاد بزرگسالان حضور داشتند. 
ضمن اینکه محمد بنا، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی در 

این نشست حضور نداشت. 

همه بازی های ایران در مقدماتی 
جام جهانی عقب افتاد

فدراس��یون جهانی فوتبال از تعوی��ق بازی های مرحله 
نخس��ت مقدماتی جام جهانی در قاره آسیا خبر داد. سایت 
فدراسیون جهانی فوتبال در اطلاعیه ای نتیجه جلسات درباره 
بازی های مقدماتی جام جهانی در قاره آسیا را اعلام کرد. در 
این اطلاعیه آمده اس��ت: »فیفا و AFC بر سر تعویق این 
بازی ها در چارچوب مقدماتی جام جهانی در آسیا به توافق 
رس��یده اند: دیدارهایی که طبق برنامه اولیه قرار بود ۲۳ تا 
۳۱ م��ارس )۴ تا ۱۲ فروردین( و اول تا ۹ ژوئن )۱۲ تا ۲۰ 
خرداد( برگزار ش��وند، به روزهای دیگری موکول شده اند«. 
به این ترتیب هر ۴ بازی ایران مقابل هنگ کنگ، کامبوج، 
بحرین و عراق به زمان های دیگری موکول ش��د. در بخش 
پایانی اطلاعیه آمده است: »فیفا و AFC همچنان به ارزیابی 
ش��رایط در رابطه با ویروس »کووید-۱۹« و تصمیم گیری 
درباره تغییرات احتمالی در دیدارهای مقدماتی جام جهانی 
۲۰۲۲ ادامه می دهند؛ با هدف همیشگی حفاظت از امنیت 

و سلامتی تک تک افراد درگیر با مسابقات«.

هر چه فیفا بگوید!
جلسه هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال برگزار شد و  اعضا 
به این نتیجه رسیدند برای برگزاری انتخابات منتظر جواب 
فیفا به درخواست آخر طرف ایرانی باشند. جلسه هیأت رئیسه 
فدراس��یون فوتب��ال  دیروز دوش��نبه در دفتر سرپرس��ت 
فدراس��یون فوتبال برپا ش��د. در این نشس��ت، سرپرست 
فدراسیون گزارشی پیرامون آخرین وضعیت مربوط به برنامه 
رقابت های تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا و همچنین 
مسابقات تیم ملی در مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر به اعضا 
ارائه کرد. هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال همچنین با تاکید بر 
ضرورت حفظ سلامتی خانواده فوتبال، ابراز امیدواری کرد با 
تمهیدات اندیشیده شده در همه سطوح رقابت های باشگاهی 
در موعد مقرر آتی از س��ر گرفته ش��ود. موضوع برگزاری 
انتخابات فدراس��یون فوتبال هم از دیگر موارد مطرح شده 
در نشس��ت بود. بر این اساس، مقرر شد با توجه به ارسال 
نامه فدراسیون فوتبال به فیفا و درخواست این فدراسیون 
برای برگزاری مجمع انتخاباتی در مورخ ۲5 اسفند بر اساس 
اساسنامه موجود، پیگیری لازم مجددا از فدراسیون جهانی 
صورت پذیرد تا در صورت تایید این موضوع فرآیند مربوط 

جهت برگزاری مجمع انتخاباتی انجام شود. 

تقلب سیستماتیک در انتخابات آمریکا
ادامه از صفحه اول

با این حال از آنجا که سران حزب دموکرات از ابتدا هدفی 
جز حذف سندرز و راهیابی کلینتون به دور نهایی را در سر 
نمی پروراندند، در مقابل دیده همگان دس��ت به مهندسی 
آرا زدند! در حال حاضر نیز س��ران حزب دموکرات صراحتا 
اع��لام کرده اند زیر بار پیروزی برنی س��ندرز و راهیابی وی 
به مرحله نهایی رقابت های انتخابات ریاست جمهوری سال 
۲۰۲۰ نمی رون��د. بی دلیل نبود که درس��ت در فاصله چند 
س��اعت تا برگزاری انتخابات موسوم به »سه شنبه بزرگ«، 
پت بوتیجیج و کلوبچار ۲ نامزد مطرح حزب دموکرات بنا بر 
اصرار و توصیه سران حزب، از حضور در انتخابات کناره گیری 
کرده و از طرفداران خود خواس��تند به جو بایدن رای دهند!  
آنچه امروز در انتخاب��ات درون حزبی دموکرات ها می گذرد، 
مصداق عینی خدعه و مکر نظام مندی اس��ت که سران این 
حزب برای تحقق شکست برنی سندرز در انتخابات طراحی 
کرده اند. چندی پیش باراک اوباما، رئیس جمهور سابق آمریکا 
اعلام کرده بود اگر سندرز در رقابت های انتخابات درون حزبی 
دموکرات ها در مسیر پیروزی قرار بگیرد، به هر نحو ممکن 
مانع پیروزی نهایی وی در این رقابت ها خواهد ش��د. آنچه 
در انتخاب��ات درون حزبی دموکرات ها و متعاقبا در انتخابات 
ریاست جمهوری ۲۰۲۰ شاهد آن خواهیم بود، نماد دموکراسی 
نابود شده و طغیانگری است که در آن، »رای مردم« براحتی در 
مسیر تحقق خواسته صاحبان اصلی قدرت در ایالات متحده 
ذبح می شود. در این معادله، اساسا اهمیتی ندارد شهروندان 

آمریکایی چه می خواهند و از چه چیزی به ستوه آمده اند!

اخبار

ورزشی

نگاه

سلطانی فر: امیدوارم فیفا با درک شرایط ایران با برگزاری انتخابات موافقت کند
وزیر ورزش و جوانان دیروز در نشست با گروهی از مدیران ورزش با اشاره به مکاتبات اخیر فدراسیون فوتبال با مقامات فیفا گفت: کشور در شرایط 
خاصی به لحاظ مقابله با ویروس کرونا قرار دارد و امیدوارم با تمهیدات مسؤولان و همکاری مردم بزودی ریشه این ویروس منحوس کنده شود. مسعود 
سلطانی فر همچنین تصریح کرد: امیدوارم فیفا با درک شرایط کشور، با برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال همچون دو دوره گذشته موافقت کند.

مجمع فدراسیون دوومیدانی در 
حالی ب��ا انتخاب یکی از مدیران 
وزارت ورزش ب��ه عنوان رئیس برگزار ش��د که رقیب او به 
نشانه قهر مجمع را ترک کرد. مجمع انتخاباتی فدراسیون 
دوومیدان��ی که قرار بود س��اعت ۱۰ صبح دیروز دوش��نبه 
آغاز ش��ود به دلیل ب��ه حد نصاب نرس��یدن اعضای آن با 
تاخی��ری حدود یک و نیم س��اعته همراه بود. س��رانجام با 
حضور مهدی علی نژاد، مع��اون وزیر ورزش و جوانان مقرر 
 ش��د این مجمع به رغم به حد نصاب نرس��یدن تعداد اعضا
)با ۲۷ عضو حاضر اصلی یا نماینده آنها و یک رای کمتر از 
حداقل حدنصاب( آغاز شود و یک رای هم به صورت تلفنی 
اخ��ذ ش��ود. این موضوع با اعتراض مجی��د کیهانی، رئیس 
سابق فدراسیون و یکی از کاندیداها همراه شد. از میان ۱۰ 
کاندیدای حاضر تنها مجید کیهانی، افشین داوری و احسان 
مهاجر شجاعی برای ادامه رقابت باقی ماندند و ۷ کاندیدای 
دیگر انصراف دادند. مجید کیهانی چند بار به موارد موجود 
در مجم��ع اعتراض کرد ک��ه با تذکر جدی مهدی علی نژاد 
 همراه بود و س��رانجام کیهانی به نش��انه اعتراض مجمع را

 ترک کرد. 
داوری رئیس شد ■

پس از برگزاری مجمع پرحاشیه فدراسیون دوومیدانی، 
افشین داوری به عنوان رئیس ۴ سال آینده این رشته انتخاب 
ش��د. وی با ۲۰ رای به عنوان رئیس آینده این فدراس��یون 

انتخاب ش��د. در این مجمع چند نفر از روس��ای هیات های 
اس��تانی از جمله قم، به دلیل ش��یوع  ویروس  کرونا حضور 
نداش��تند. سیدحس��ین جلالی، مهدی مبینی، محمدرضا 
محقق، مصطفی زرین افضل، سیدعلی فرشاد سپهر، مهدی 
مستجاب الدعوه و محمدرضا کاظمی آشتیانی نیز کاندیداهایی 
بودند که از شرکت در این انتخابات انصراف دادند. در اواسط 
ای��ن  مجمع در حالی که مصطفی زرین افضل در حال ارائه 
دادن برنامه های خود بود، مجید کیهانی وارد صحبت های او 
شد که این  موضوع باعث ناراحتی علی نژاد، رئیس مجمع شد. 

کیهانی: عواملی در وزارت ورزش به دنبال حذف من بودند ■

کاندیدای انتخابات فدراسیون دوومیدانی به نحوه برگزاری 
این مجمع اعتراض کرد. مجید کیهانی یکی از کاندیداهای 
ای��ن انتخابات در اعتراض ب��ه وضعیت برگزاری مجمع که 
تعداد زیادی از روس��ای هیأت های اس��تانی حضور ندارند، 
گفت: عوامل��ی در معاونت قهرمانی از ابتدا به دنبال حذف 
من بودند. منظورم آقای علی نژاد و آقای داوری نیس��ت اما 
عوامل دیگری بودند که مسائل سازمان بازرسی و نکات دیگر 
را مطرح کردند، پس چه ش��د؟ چرا باید رئیس فدراسیونی 
را آنقدر تحت فشار بگذاریم که عملکردش تحت تاثیر قرار 
بگیرد؟ وی افزود: دنبال این بودند که مهندس��ی انتخابات 

اتفاق بیفتد و الان هم با این رویه، مهندس��ی اتفاق افتاده 
اما شک نکنید نماینده س��ازمان بازرسی حضور دارد، رای 
از طریق فکس به هیچ عنوان قانونی نیست، حضور نماینده 
هیأت هایی که بدون امضای رئیس هیات آمده اند غیرقانونی 
اس��ت، بنابراین مجمع از نظر من به حد نصاب نرس��ید و 
قابلی��ت انتخاب رئیس فدراس��یون را نداش��ت. کیهانی به 
»نقش غیرقانونی اداره کل استان ها در انتخابات« اشاره کرد 
و گفت: نقطه نظراتم را گفتم، نماینده س��ازمان بازرسی در 
مجمع حضور دارد، مدیر حراست وزارت ورزش هم در مجمع 
حاضر اس��ت، آنها مطالب من را شنیدند. با تاکید می گویم 
که نمایندگان ۴ استان آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی، 
بوش��هر و خراس��ان جنوبی بدون امضا و معرفی هیأت های 
استان خود در مجمع حاضر بودند که غیرقانونی است. اگر 
ش��رایط کش��ور را هم در نظر بگیریم از قبل وزارت ورزش 
اعلام کرده استان های گیلان و قم می توانند رای خود را به 
صورت مخفی فکس کنند اما آنها این کار را نکردند و استان 
سیستان  و بلوچستان رای خود را فکس کرده است، در حالی 
که رئیس هیأتش با جدیت می گوید او رای فکس نکرده بلکه 
اداره کل استان این کار را انجام داده است. به هیچ عنوان آقای 
رستم زهی رای فکس نکرده و این رای را اداره کل داده است. 
این مسأله ابهاماتی را در برگزاری مجمع ایجاد می کند اما 
من علاقه مند به دوومیدانی هستم و هر جا باشم در خدمت 

ورزش دوومیدانی خواهم بود.

ادامه از صفحه اول
ل��ذا در گام اول، ب��رای تعیین 
موضوع نقدینگی خوب یا بد، نحوه هدایت نقدینگی مهم 
است. اگر جامعه ای رشد ۲5 درصدی نقدینگی داشته باشد 
اما ۲۰ درصد از این افزایش نقدینگی به سمت تولید برود 
به این معناس��ت که صرفا 5 درصد از این رشد نقدینگی 
به س��مت تولید نرفته و طبیعتا خودش را در تورم نشان 
خواهد داد. از این رو می بینیم اقتصادهایی در دنیا وجود 
دارند که اگر چه دارای رشد نقدینگی نسبتا بالایی هستند 
اما این رشد نقدینگی در این کشورها موجب افزایش تورم 

نمی شود. 
ام��ا در اقتصادی مانند ایران امروز که رش��د اقتصادی 
کش��ور در ۹ ماهه اول س��ال جاری منفی بوده اس��ت، به 
این معناس��ت ک��ه حجم اقتصاد ایران )تولید( نس��بت به 
سال گذشته نه تنها افزایشی نداشته بلکه دچار کاهش نیز 
ش��ده است. طبیعی است در چنین اقتصادی نه تنها رشد 
۲5 درصدی نقدینگی بلکه رش��د ۱۰ درصدی نقدینگی 
نیز خطرناک و تورم زاس��ت  چرا ک��ه افزایش حجم پول 
در اقتصاد، موجب رش��د تقاضا و متعاقباً ایجاد و افزایش 

تورم می شود.

نقش نظام بانکی در افزایش نقدینگی: نگاهی به سهم پول 
و شبه پول )حساب های بلندمدت بانکی( در اقتصادهای دنیا 
و قیاس آن با اقتصاد ایران نشان می دهد در حالی که سهم 
پ��ول از نقدینگی در اقتصاد ایران چیزی حدود ۱۳ درصد 
اس��ت، این نسبت در کشورهای اروپایی- بر مبنای تعریف 
مرسوم نقدینگی در ایران- 55 درصد یا در آمریکا ۳۳ درصد 
اس��ت. در واقع نظام بانکی در ایران سهم عجیب و مهمی 
در افزایش حجم نقدینگی داش��ته است؛ موضوعی که در 
دولت های یازدهم و دوازدهم تشدید شده است، به طوری 
که از ۲۲۶۳ هزار میلیارد تومان حجم نقدینگی موجود در 

کشور ۷۹ درصد آن )بیش از ۱۷۰۰ هزار میلیارد تومان( در 
دولت ه��ای یازدهم و دوازدهم و ۲۱ درصد آن )یعنی ۴8۰ 
هزار میلیارد تومان( در س��ایر دولت ها ایجاد شده است. به 
عبارت بهتر، تا پایان آذرماه سال جاری نقدینگی طی ۶ سال 

گذشته بیش از ۷ برابر شده است.
حال س��وال این اس��ت: کجای این نقدینگی می تواند 
خوب باش��د و اگر این نقدینگی خوب است چرا به جای 
اینکه خودش را در رش��د اقتصادی نشان دهد در افزایش 
قیمت ها و گرانی های سرسام آور در بازارهایی چون مسکن 

و خودرو نشان می دهد؟

شوک به مجمع جنجالی دوومیدانی با انتخاب افشین داوری

شائبه دخالت وزارت ورزش

چرا رشد نقدینگی در ایران موجب تورم می شود

دو و میدانی

یادداشت

این روزها برای سرخابی ها روزهای خوبی نیست. فیفا یک 
به یک علیه آنها احکام جداگانه ای را صادر می کند. پرسپولیس 
درگیر بدهی برانکو و بودیمیر است و استقلال هم حالا با پرونده 
جدید ش��فر روبه رو شده است. حکم شکایت سرمربی اسبق 
استقلال صادر شد و او به دنبال دریافت مبلغ قراردادش از این 
باشگاه است. شکایت های سرمربیان و بازیکنان سابق خارجی 
که طی س��الیان اخیر در باشگاه های ایرانی عضویت داشتند، 
یکی یکی از راه می رسد و روز گذشته در همین ارتباط حکم 
فیفا درباره پرونده شکایت وینفرد شفر از استقلال تهران صادر 
شد و در اختیار مسؤولان این تیم قرار گرفت. در روزهای قبل 
رای پرونده شکایت های جپاروف و گادوین منشا از استقلال 
هم به طور رس��می به این باشگاه رسیده بود و حالا سومین 
ش��کایت از آبی ها در اختیار علی فتح الله زاده، مدیرعامل این 
باش��گاه قرار گرفت تا مش��کلات مالی او را در شروع کارش 
بیش��تر کند. شفر که بعد از جدایی پرسروصدا از استقلال و 
حواشی زیادی که بعد از آن به وجود آمد، تصمیم به شکایت 
از این باشگاه گرفت، حالا حکم فیفا را به سود خود می بیند و 
در انتظار پرداخت مطالباتش از سوی آبی هاست که البته اگر 
این اتفاق نیفتد، جرایم سنگین تری برای استقلال صادر خواهد 
ش��د. همان طور که انتظار می رفت و گفته شده بود، جریمه 
55۰ هزار دلاری در پی شکایت وینفرد شفر از استقلال توسط 
فیفا علیه این باشگاه صادر شد و حالا باشگاه ایرانی ۲ هفته 
فرصت دارد این مبلغ را بپردازد یا به رای فیفا اعتراض کند. 
البته برنامه علی فتح الله زاده، مدیرعامل باشگاه استقلال این 
است تا طی گفت وگو با وینفرد شفر و در فضایی دوستانه از او 
مهلت بگیرد تا به مرور زمان مطالباتش را پرداخت و به نوعی 
او را از دریافت یکجای مبلغ قراردادش منصرف کند. تا امروز 
فیفا ۳ رای قطعی علیه استقلال و به سود جپاروف، منشا و شفر 
داده ولی پیش بینی می شود این احکام سنگین همچنان ادامه 
داشته باشد و شکایات نفراتی مثل آندره آ استراماچونی، ساشا 
شفر، باشگاه پاختاکور)برای رضایتنامه ایسما( و... از راه برسد 
و این باشگاه را با مشکلات و چالش های بیشتری مواجه کند.

شفر: هواداران فهمیدند چه کسانی نگذاشتند قهرمان شویم! ■
سرمربی اسبق تیم فوتبال استقلال می گوید: شکایت من 
تبعاتی برای باشگاه نخواهد داشت اما ممکن است برای برخی 

مشکل ایجاد کند. وینفرد شفر بعد از جدایی از استقلال اقدام 
به ش��کایت از این باشگاه به فیفا کرد. وی که از رفتار مدیران 
وقت استقلال بشدت ناراحت بود، اعلام کرد اقدام آنها را بی پاسخ 
نخواهد گذاشت و حالا شکایت رسمی وی به باشگاه استقلال 
رس��یده است. ش��فر در این باره گفت: »مدیریت سابق باشگاه 
استقلال قراردادهای همکاران من را به شکل های مختلف نقض 
کرد و برایم عجیب نیست که فیفا از ما حمایت کرده است. بارها 
هش��دار داده بودم مدیریت سابق قراردادم را نقض کرده است. 
رفتار مدیریت سابق در پایان کار، بی احترامی محض بود. در تمام 
دوران فعالیتم در فوتبال چنین تجربه ای نداشتم و چنین چیزی 
را ندیده بودم. در حال حاضر بند جدیدی درباره »ضد زورگیری« 
در اساسنامه فیفا ایجاد شده و فیفا در جریان همه مسائلی که 
اتفاق افتاده قرار دارد. البته این اتفاق تبعاتی برای استقلال نخواهد 
داش��ت اما ممکن است برای برخی مشکل ایجاد کند«. او که 
با فارس صحبت می کرد، درباره هواداران استقلال صحبت های 
جالبی داشت: »هواداران نباید ناراحت این موضوع باشند. آنها 
باهوش و پرشور هستند و استقلال و تاریخ این باشگاه را خوب 
می شناسند. آنها رویدادها را پیگیری می کردند و می دانند چه 
اتفاقاتی رخ داده است. ما در موقعیت بسیار خوبی بودیم ولی 
برخی قدم به قدم ما را به سمت نابودی پیش بردند. متاسفانه 
این کارها چنین نتایجی در برداشت و من مجبور شدم شکایت 
کنم. این موضوعات حقایقی است که مردم باید آنها را بدانند. 
به نظر می رسد این اتفاقات به صورت مداوم برای استقلال رخ 
می دهد و چیزی برای ناراحتی وجود ندارد. فتح الله زاده قبل از 
مدیرعاملی در استقلال در جریان تمام مشکلات بود و البته وزیر 
ورزش هم همه چیز را می دانست. مطمئنم هر دو بهترین کارها 
را انجام می دهند، بدهی ها را پرداخت خواهند کرد و بر بازسازی 
استقلال تمرکز خواهند داشت، چون هر دو  می دانند این مسیر 
درستی است که باید طی شود. استقلال بیشتر از یک باشگاه 

فوتبال، نمادی از غرور و عزت و افتخار محسوب می شود«.
منزوی: احکام جدید فیفا عجیب است! ■

عضو هیات مدیره باش��گاه استقلال درباره بدهی های این 
باش��گاه و احکام جدید فیفا گفت: به نظرم در احکام جدید 
فیف��ا یک چیزهای��ی به هم نمی خورد! چه ش��د که ناگهان 
 فوتبال ما آنقدر برای فیفا مهم شد؟! کامران منزوی می گوید:

یک چیز برای شما عجیب نیست؟ یکدفعه چه شد که برای 
فیفا اساس��نامه ما مهم شد و این  همه رأی علیه باشگاه های 
مردمی ما صادر شد. یعنی اینقدر درگیری های فیفا کم شده 
که در این مدت می خواهد انتخابات ما را هوا کند و اینقدر رأی 
علیه ما صادر می شود. یک چیزهایی با هم نمی خواند. شاید 
کرونا روی ما اثر گذاشته اما این چیزها عادی نیست. ان شاءالله 
من اشتباه کنم. منزوی درباره اینکه آیا پرونده خطرناکی برای 
باش��گاه اس��تقلال در فیفا وجود دارد؟ خاطرنشان کرد: ما ۳ 
پرونده داریم. پاختاکور ش��کایت نکرده بود و ما با آنها تماس 
گرفتیم که وضعیت مان اینطور است. وضعیت اقتصادی جهان 
هم که مش��خص است. درباره جپاروف تا ۲۲ اسفندماه وقت 
داریم که حکم او ۹۰ هزار دلار است. بعد هم منشاست که تا 
چهارم فروردین ۹۹ وقت داریم. البته من غیررسمی با بویان 
صحبت کردم و او گفته ۴ ماه پرونده را نگه می دارد. می دانید 
که تا این افراد چیزی اعلام نکنند، فیفا حکم جدیدی صادر 
نمی کند. حکم شفر هم رسیده است. بالاخره دفاعیه هایی که 
ارائه شده، مؤثر بوده است. شفر یک میلیون و ۷۰۰ هزار دلار 
درخواست غرامت کرده بود که الان رقم او به باشگاه رسیده 
اس��ت. به  هرحال چیزی که مسلم اس��ت ما در هیات مدیره 
خواهیم نشست تا راه حلی برای تعویق بدهی ها پیدا کنیم. ما 
نمی توانیم این بدهی ها را بدهیم. بعدش هم من می شنوم که 
می گوین��د وقتی پول ندارید، بازیکن نیاورید. در فوتبال یک 
چیزی وجود دارد به نام عرف؛  وقتی هوادار می خواهد تیمش 
قوی ش��ود باید بازیکن خارجی بیاوریم. در این وضعیت باید 

هیچ کس بازیکن خارجی نیاورد و این پرونده برای همیشه بسته 
شود و این عرف در تمام تیم ها جاری شود. وی درباره اینکه 
می شود فوتبال را درآمدزا کنید، اظهار داشت: فوتبال درآمدزا 
نمی شود. فوتبال تابع اقتصاد کشور است. وقتی تمام ظرفیت 
کشور به حرکت درآمد آن زمان حامی های مالی می آیند تا از 
هر فرصتی برای تبلیغ استفاده کنند. ۳-۲ شرکت هواپیمایی 
حامی چند تیم بودند. وقتی این شرکت ها پرواز ندارند، تبلیغ 
می خواهند چه کار؟ بعد از تصمیم خصمانه ترامپ این وضعیت 
تغییر کرده است. ما نباید خودمان را گول بزنیم. باید این عرف 
را سازماندهی کنیم. در هر صورت ما راهکاری پیدا خواهیم 
ک��رد و باید برنامه ریزی کنیم تا ۶-5 ماه از ضربه خوردن به 

استقلال جلوگیری کنیم.
برگزاری جلسه هیأت مدیره استقلال ■

در همین حال اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال دیروز 
دوش��نبه درباره بدهی های این باشگاه و شکایت های رسیده 
تشکیل جلسه دادند. با اعلام کامران منزوی، عضو هیات مدیره 
باشگاه استقلال، اعضای هیات مدیره این باشگاه روز دوشنبه 
درباره پرونده بدهی ها مربوط به سرور جپاروف، گادوین منشا 
و وینفرد شفر تشکیل جلسه دادند. طبق گفته منزوی، باشگاه 
اس��تقلال در ش��رایط فعلی امکان پرداخت بدهی ها را ندارد 
اما به دنبال راه حلی برای پرداخت این بدهی هاس��ت. باشگاه 
اس��تقلال تا ۲۲ اسفند برای پرداخت بدهی ۹۰ هزار دلاری 
س��رور جپاروف، هافبک ازبکستانی و تا ۴ فروردین ۹۹ برای 

بدهی ۴۲ هزار دلاری منشا فرصت دارد.

فیفا همچنان علیه سرخابی ها  احکام جرایم مالی صادر می کند

شفر دردسر جدید آبی ها

سه شنبه 20 اسفند 1398
وطن امروز     شماره 2885


